

each judge is a national, on the basis of a scale, established by the High Contracting Parties.

2. There shall be created by contributions from the High Contracting Parties a common fund from which the costs of the proceedings and other expenses involved in the trial of cases, including any fees and expenses of counsel assigned to the accused by the Court, shall be defrayed, subject to recovery from the accused if he is convicted. The special allowance to the Registrar and the expenses of the Registry shall be met out of this fund.

*Article 36*

[Convention 16 Nov. 1937 (Art. 45 amended)]

The Court shall decide any questions as to its own jurisdiction arising during the hearing of a case; it shall for this purpose apply the provisions of the present Convention for the Prevention and Punishment of *Genocide* and the general principles of law.

**78 (V). Advisory social welfare functions of UNRRA transferred to the United Nations**

*Resolution of 6 August 1947<sup>1</sup>*

*The Economic and Social Council,*

Taking note of the progress report of the Secretary-General (document E/458) on implementation of resolution No. 58 (I) of the General Assembly<sup>2</sup> on the advisory social welfare functions of UNRRA transferred to the United Nations,

Requests the Social Commission, at its next session, to review the report of the Secretary-General and to make further recommendations concerning this report and future programmes and the best methods of financing such programmes, and

Requests the Secretary-General to consult with the Social Commission at its next session and in the light of its recommendations to review the budgetary provision which he has made for services in 1948.

**79 (V). International Children's Emergency Fund**

*Decision of 5 August 1947*

*The Economic and Social Council,*

Having considered the interim report<sup>3</sup> of the International Children's Emergency Fund,

Records its appreciation of the work done by the Fund,

Expresses its hope that Governments and voluntary agencies will be able to contribute to the Fund as much as possible, and

Draws the attention of the Fund to the views expressed by the members of the Council.

<sup>1</sup> See document E/520.

<sup>2</sup> See Resolutions adopted by the General Assembly during the second part of its first session, page 93.

<sup>3</sup> See documents E/459, E/459/Add.1, E/459/Corr.1.

dont chaque juge est ressortissant, sur la base d'un barème établi par les Hautes Parties contractantes.

2. Il sera institué un fonds commun alimenté par les Hautes Parties contractantes et sur lequel seront prélevés les frais de procédure et autres frais imposés par le jugement de l'affaire, y compris éventuellement les honoraires et frais de l'avocat d'office, sauf recouvrement à charge du condamné. L'indemnité spéciale du Greffier et les frais du Greffe seront supportés par ledit fonds.

*Article 36*

[Convention 16 novembre 1937 (article 45 amendé)]

La Cour statue sur les questions qui pourraient surgir au sujet de sa propre compétence au cours d'une affaire dont elle est saisie; elle applique à cet effet les dispositions de la présente Convention pour la prévention et la répression du *génocide* et les principes généraux du droit.

**78 (V). Transfert à l'Organisation des Nations Unies des fonctions consultatives de l'UNRRA en matière de service social**

*Résolution du 6 août 1947<sup>1</sup>*

*Le Conseil économique et social,*

Prenant acte du rapport du Secrétaire général (document E/458) sur les progrès réalisés dans l'exécution de la résolution No 58 (I) de l'Assemblée générale<sup>2</sup>, relative au transfert à l'Organisation des Nations Unies des fonctions consultatives de l'UNRRA en matière de service social,

Invite la Commission des questions sociales à revoir, à sa prochaine session, le rapport du Secrétaire général et à faire de nouvelles recommandations concernant ce rapport, ainsi que les programmes futurs et les meilleurs moyens de financer ces programmes; et

Invite le Secrétaire général à conférer avec la Commission des questions sociales lors de sa prochaine session et à réviser, d'après les recommandations de la Commission, les prévisions budgétaires qu'il a arrêtées pour les services de l'année 1948.

**79 (V). Fonds international de secours à l'enfance**

*Décision du 5 août 1947*

*Le Conseil économique et social,*

Ayant examiné le rapport provisoire du Fonds international de secours à l'enfance<sup>3</sup>,

Se déclare satisfait des travaux accomplis par le Fonds international;

Exprime l'espoir que les Gouvernements et les institutions bénévoles seront à même d'apporter au Fonds international la contribution la plus large possible; et

Attire l'attention du Fonds international sur les vues qu'ont exprimées les membres du Conseil.

<sup>1</sup> Voir le document E/520.

<sup>2</sup> Voir les Résolutions adoptées par l'Assemblée générale pendant la seconde partie de sa première session, page 93.

<sup>3</sup> Voir les documents E/459, E/459/Add.1, E/459/Corr.1.